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Voortgang en planning project verduurzaming sportaccommodaties 
 
Gemeente Wormerland heeft deze week een gesprek gevoerd met de tennisverenigingen en 
ijsbaanvereniging Nova Zembla over het project verduurzaming sportaccommodaties. Hierin is het 
procesvoorstel en de planning voor het project besproken.  
 
Hoewel het definitieve plan van aanpak voor de komende fase van het project nog moet volgen, ziet 
het projectteam nu al dat het proces langer gaat duren dan vooraf is ingeschat en gecommuniceerd 
met de verenigingen. Dit komt door verschillende factoren, zoals een aantal onderzoeken die nog 
verder moeten worden uitgewerkt en overleg met de provincie dat gevoerd moet worden over de 
uitvoering van de verleende ontheffing voor het Bijzonder Provinciaal Landschap en het stiltegebied.  
 
Bij het doen van een haalbaarheidsonderzoek is van tevoren nooit volledig in te schatten welke 
onderdelen extra uitwerking vragen. Hier is inmiddels meer duidelijkheid over. Zo is er bijvoorbeeld 
meer tijd nodig om een uitgewerkt plan te maken voor een goede landschappelijk inpassing van het 
sportcomplex. Ook is meer onderzoek nodig om invloed op flora en fauna zo beperkt mogelijk te 
houden en geluidhinder zoveel mogelijk te voorkomen.  
 
De gemeente begrijpt de teleurstelling bij de verenigingen en vindt het belangrijk om nauw met de 
sportverenigingen te blijven samenwerken. We willen daarom de komende tijd samen kijken naar 
tijdelijke mogelijkheden en alternatieven voor de sportactiviteiten totdat de beoogde nieuwbouw is 
afgerond. Hierover blijven we in gesprek met de betrokken sportverenigingen.     

 
 

 
 
Noot voor de redactie:  
Voor meer informatie kunt u contact opnemen met Desiree Dijs, communicatieadviseur gemeente 
Wormerland, desiree.dijs@over-gemeenten.nl of telefoon 06 – 27 31 46 68.  


